
 

 

     Kętrzyn, 18 stycznia 2022 r. 

 

Pan Rafał Rypina 

Radny Rady Miejskiej w Kętrzynie 

       
ZRM.5315.1.4 

W nawiązaniu do Pana wniosku i pytań skierowanych w piśmie z dnia 30.12.2021r. (data 
wpływu 05.01.2022r.) w zakresie funkcjonowania Rady Biznesu przy Burmistrzu Miasta 
Kętrzyn uprzejmie odpowiadam na poniższe pytania.  
 

1. Kiedy Pan Burmistrz zamierza odpowiedzieć na złożony w dniu 25.11.2021r. wniosek? 
Odp. Odpowiedzi udzielono w terminie 14 dni od dnia otrzymania wniosku. 

2. Co jest przyczyną braku udzielenia odpowiedzi na wniosek w określonym przez Statut 
Miasta Kętrzyn terminie? 
Odp. Odpowiedzi na pytania udzielono w terminie, natomiast z przyczyn technicznych 
nie otrzymał Pan najwidoczniej skanów protokołów. Protokoły zostały ponownie 
wysłane na podanego przez Pana e-maila.                           
 
 

      Z poważaniem 
                                                                                        Burmistrz Miasta 

       /-/ Ryszard Niedziółka 

 


